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Interpelacja

Na moj4 interpelacjg miqdzysesyjn4 skierowan4 do Pana Prezydenta otrzymalem odpowied2

pismem KSP.K.0 003.1.2017 z dnia l8 maja 2017r.podpisartym przez zastgpca Prezydenta Barbalg

Moraczewsk4. Informacje w nim zawarte potwierdzaj4 bezczynnosi urzgdnik6w i instytucji

podlegtych bgd4cych w decemacie pani Moraczewskiej.

Oto fakty:
- od marca do maja br. nie uprz4tnigto potluczonych plyt na schodach

- nie zabezpieczono tej czgsci schod6w tak aby nie byty uzytkowane i nie narahno uZytkownik6w

na kontuzje.

Wyjasnienie, 2e w okresie trwania projektu unijnego naleZy urryi takich samych material6w i to jest

powodem bezczymosci nie wytrzymuje podstawowych kryteri6w gospodamosci i swiadczy o jej

braku jak i braku nadzoru.

Material u2yty na schodach dostgpny jest w kilkunastu podmiotach na terenie miasta i najblizszej

okolicy. Wedlug oSwiadczeri fachowc6w Srednio doSwiadczony kamieniarz jest w stanie dokonai

naprawy w okolo 2 godz. Kuriozalnym jest wyja(nienie ze naprawQ zdecydowano powierzyi

( a wigc dotychczas nie powierzono) gl6wnemu wykonawcy obiektu podczas gdy od dawna wiadomo,

2e podmiot tenjest w procesie upadloSciowym i nie prowadzi dzialalno6ci.
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